



Little Flowers Girls' Club resumes September 20th, 7:00 pm at the Lorette Parish Hall. New members are welcome to attend!

We are a mom and girls club (5 - 12 years old) who meet on the third Friday of the month to learn about our faith through stories, games, crafts, friendship and fun activities. The girls earn badges when they have practiced the virtue of the month. The cost is approximately \$50 per new members per year, \$35 for returning members. Moms participate and volunteer their time and talents to help run the club. Come check out the first meeting of the year, no commitment required! For more information, email girlsclublittleflower@gmail.com.



Paroisse Notre-Dame-de-Lorette Parish



août 2024

BULLETIN

August 2024

Remercions le Seigneur pour la lecture. À travers des personnages qui nous révèlent quelque chose de nous-mêmes aux livres qui nous font rencontrer des saints qui deviennent des amis, la lecture peut nous consoler. Elle peut raviver notre cœur. Notre bibliothèque possède de nombreux livres qui peuvent vous faire voyager cet été.



Give thanks to the Lord for reading. From characters who reveal something of ourselves to us to books who introduce us to saints who become friends, reading can be consoling. It can reset our hearts. Our library has many books that can

take you away this summer.

Here are a few suggestions :

FICTION : Hiker's Guide to Purgatory

With confessional honesty and a sense of humor, this book reimagines the purification of the afterlife as a tough journey saturated with faith, hope, and love--and with overwhelming beauty.

Father Elijah, An Apocalypse

Michael O'Brien presents a thrilling apocalyptic novel about the condition of the Roman Catholic Church at the end of time.

SAINTS : Blessed Carlo Acutis – A Saint in Sneakers

How does a city boy who only lived to the age of fifteen "go viral" more than a decade after he died? Discover the story of Blessed Carlo Acutis, the first millennial to be beatified by the Catholic Church.

CONVERSION : Surprised by Truth

These eleven personal conversion accounts are packed with biblical theological and historical proofs for Catholicism. Each year thousands are being surprised by Catholic truth - and these converts tell you why.

Voici quelques suggestions :

FICTION : Hiker's guide to purgatory

Avec l'honnêteté d'une confession et un sens de l'humour, ce livre réimagine la purification de l'au-delà comme un voyage difficile saturé de foi, d'espoir et d'amour - et d'une beauté bouleversante.

Father Elijah an apocalypse

Michael O'Brien présente un roman apocalyptique palpitant sur la situation de l'Église catholique romaine à la fin des temps.

SAINTS: Blessed Carlo Acutis: A Saint in Sneakers

Comment un jeune, qui n'a vécu que jusqu'à l'âge de quinze ans, peut-il devenir « viral » plus de dix ans après sa mort ? Découvrez l'histoire du bienheureux Carlo Acutis, premier millénaire béatifié par l'Église catholique.

CONVERSION: Surprised by Truth

Ces onze récits de conversion personnelle sont remplis de preuves théologiques et historiques bibliques en faveur du catholicisme. Chaque année, des milliers de personnes sont surprises par la vérité catholique - et ces convertis vous expliquent pourquoi.



Intentions de prière du pape pour le mois d'août 2024: Pour les dirigeants politiques

Nous prions pour que les dirigeants politiques soient au service de leur peuple, travaillant pour le développement humain intégral et pour le bien commun, se souciant particulièrement des pauvres et de ceux qui ont perdu leur emploi.

Pope's Prayer intentions for August 2024: For political leaders

We pray that political leaders be at the service of their own people, working for integral human development and for the common good, especially caring for the poor and those who have lost their jobs.

PAROISSE SAINT-MALO
CP 00 SAINT-MALO MB 90A 1T0 204-347-5518

Venez Embrasser la Joie et l'Espérance de la Vierge

*Pèlerinage Diocésain Annuel
à la Grotte Notre-Dame-de-Lourdes à Saint-Malo
le dimanche 18 août 2024*

9 h – la messe en français

Confession sur les lieux avant les messes de 9h et 11h

Suivi d'un déjeuner pique-nique (apportez vos chaises et pique-niques)

Food truck, café, jus, crème glacée, et eau seront disponibles

13h30 – Heure d'Adoration, prière pour la guérison, chapelet et chant



SAINT-MALO PARISH
CP 00 SAINT-MALO MB 90A 1T0 204-347-5518

Come and Embrace Our Lady's Joy and Hope

*Annual Diocesan Pilgrimage
at the Grotto of Our Lady of Lourdes in St Malo
Sunday, August 18, 2024*

Mass in English at 11:00 a.m.

Confession available before the 9:00 a.m. and 11:00 a.m. masses

Followed by a picnic lunch (BYO chairs, BYO picnic)

A food truck, coffee, juice, ice cream & water will be available

Hour of Adoration, prayers for healing, rosary, & songs at 1:30 p.m.



HEURES DE BUREAU POUR L'ÉTÉ: mardi-jeudi 9h-15h

1282, chemin Dawson Road Lorette MB R5K 0T2

<https://notredamedelorette.info>

☎ 204-878-2221

Curé/Pastor (en cas d'urgence / emergency only 431-348-0022)

Adjointe administrative / Administrative Assistant

Conseil paroissial de pastorale / Parish Pastoral Council

Conseil des affaires économiques / Parish Administration Board

Réservations de la salle paroissiale / Reservations for the Parish Hall

SUMMER HOURS: Tuesday-Thursday 9am-3pm

info@notredamedelorette.info

l'abbé/Father J. Mario de los Rios Londoño

Lynne Chammartin

Raynald Dupuis, Yvonne Romaniuk

Charles Chilton, Mike Soenen

Richard Rumancik 204-815-4124

Calendrier liturgique

le 1^{er} août au 1^{er} septembre

Liturgical Calendar

August 1st to September 1st

~ Intentions ~

| | | | | | |
|----|-----------|-----------|---|--------------------------------------|---------------------------------------|
| 1 | jeudi | 8h | ✠Renée Jeanson | Marcel & Lilliane Jeanson | Saint Alphonse-Marie Liguori |
| 1 | jeudi | 8h30-9h30 | Adoration & confessions | | |
| 2 | Friday | 9-10am | Adoration & confessions | | |
| 2 | Friday | 10am | In Thanksgiving to St. Lucy | Adrienne Dennison | Saint Eusebuis of Vercelli |
| 3 | Saturday | 5pm | ✠Phillipe Bourbonnière | Sioni Bourbonnière | 18th Sunday in Ordinary Time |
| 4 | Sunday | 9am | For my parishioners | Fr Mario | 18th Sunday in Ordinary Time |
| 4 | dimanche | 11am | ✠Jeannine Johnson | Offrandes aux funérailles | 18e dimanche du temps ordinaire |
| 6 | Tuesday | 7pm | ✠Serge St-Vincent | Marc Gendreau | The Transfiguration of the Lord |
| 7 | Wednesday | 8am | ✠Renée Jeanson | Claude & Monique Jeanson | Saint Sixtus II and Companions |
| 8 | jeudi | 8h30-9h30 | Adoration | | |
| 9 | Friday | 10-11am | Adoration | | |
| 9 | Friday | 11am | ✠Reginald Henry | Dennison Family | Saint Teresa Benedicta of the Cross |
| 10 | Saturday | 5pm | ✠Lucille Robert | Offrandes aux funérailles | 19th Sunday in Ordinary Time |
| 11 | Sunday | 9am | ✠Rita Boulet | Offrandes aux funérailles | 19th Sunday in Ordinary Time |
| 11 | dimanche | 11am | Pour mes paroissiens | L'abbé Mario | 19e dimanche du temps ordinaire |
| 14 | Wednesday | 9am | In thanksgiving- Sacré Cœur | Marcel & Jeannette Hince | Saint Maximilian Kolbe |
| 15 | Thursday | 7pm | ✠Beryl Thomas | Haynes Family | Assumption of the Blessed Virgin Mary |
| 15 | Thursday | 7:30-10pm | Adoration | | |
| 16 | Friday | 9-10am | Adoration | | |
| 16 | Friday | 10am | André Laliberté's personal intentions | Chammartin Family | Saint Stephen of Hungary |
| 17 | Saturday | 5pm | ✠Arthur, ✠Eugenie & ✠Luc Landry | Landry, DelGallo & Romaniuk Families | 20th Sunday in Ordinary Time |
| 18 | Sunday | 9am | For my parishioners | Fr Mario | 20th Sunday in Ordinary Time |
| 18 | dimanche | 11am | ✠Jeannine Johnson | Offrandes aux funérailles | 20e dimanche du temps ordinaire |
| 21 | Wednesday | 9am | ✠Bernard Chartier | Offrandes aux funérailles | Saint Pius X |
| 22 | jeudi | 8h | Bienheureuse Vierge Marie Reine | NDL CWL | Bienheureuse Vierge Marie Reine |
| 22 | jeudi | 8h30-9h30 | Adoration & confessions | | |
| 23 | Friday | 9-10am | Adoration & confessions | | |
| 23 | Friday | 10am | ✠Patrick VanOsch | Funeral Collection | Saint Rose of Lima |
| 24 | Saturday | 5pm | ✠Theophilis Haynes | Haynes Family | 21st Sunday in Ordinary Time |
| 25 | Sunday | 9am | ✠Sue Johannesson | Gil & Mae Ross | 21st Sunday in Ordinary Time |
| 25 | dimanche | 11am | Pour mes paroissiens | L'abbé Mario | 21e dimanche du temps ordinaire |
| 28 | Wednesday | 9am | ✠Renée Jeanson | Maureen | Saint Augustine |
| 29 | jeudi | 8h | St. Pérégrin en action de grâce | Marcel & Jeannette Hince | Martyre de Saint Jean Baptiste |
| 29 | jeudi | 8h30-9h30 | Adoration et confession par rendez-vous | | |
| 30 | Friday | 9-10am | Adoration & confession by appt | | |
| 30 | Friday | 10am | ✠Georges Desrochers | Offrandes aux funérailles | |
| 31 | Saturday | 5pm | ✠Luella Hamel | Luella's children | 22nd Sunday in Ordinary Time |
| 1 | Sunday | 9am | For my parishioners | Fr Mario | 22nd Sunday in Ordinary Time |
| 1 | dimanche | 11am | ✠Madeleine Cournoyer | Offrandes aux funérailles | 22e dimanche du temps ordinaire |



HEURES DE BUREAU : du 1er juin au 1er septembre : Mardi à jeudi 9h-15h
OFFICE HOURS June 1st to September 1st: Tuesday to Thursday 9am-3pm

Vie de la paroisse

Life of the Parish



La paroisse Notre-Dame-de-Lorette est à la recherche de personnes intéressées à travailler soit pour coordonner la catéchèse (du côté francophone et anglophone), soit pour coordonner la préparation sacramentelle (du côté francophone et anglophone). Ces deux postes payants pourraient être combinés en un seul poste. Pour plus de renseignements, ou pour obtenir une description de tâches détaillée, appelez au bureau : 204-878-2221 ou vérifiez le site web de la paroisse www.notredamedelorette.info
 Toute personne intéressée est priée d'envoyer son curriculum vitae ainsi que leurs références et tout autres documents pertinents au bureau paroissial par courriel : [in-fo@notredamedelorette.info](mailto:info@notredamedelorette.info) ou par la poste à la paroisse Notre-Dame-de-Lorette 1282, chemin Dawson, Lorette MB R2K 0T2 .

Notre-Dame-de-Lorette Parish is looking for people interested in working either to coordinate catechesis (both in French and in English), or to coordinate sacramental preparation (in both French and English). These two paid positions could be combined into one position. For more information, or a detailed job description, call the office: 204-878-2221 or check the parish website www.notredamedelorette.info
 Anyone interested is asked to send their curriculum vitae along with references and any other relevant documents to the parish office by email: info@notredamedelorette.info or by mail to Notre-Dame-de-Lorette Parish 1282, chemin Dawson, Lorette MB R2K 0T2



Pour ceux qui ne le savent pas, notre paroisse a un **groupe de prière du Chapelet vivant**. Un peu d'histoire pour expliquer comment il a vu le jour...
 En 2011, un groupe de prière de dames de notre paroisse a organisé un atelier intitulé « Pleine de grâce - Les femmes et la vie abondante ». À la fin, on nous a demandé: « Comment allons-nous réagir en tant que femmes de grâce? Notre réponse a été de commencer un groupe du Chapelet vivant pour prier aux intentions de la paroisse et de la communauté. Nous avons commencé le 20 février 2011 et avons 69 personnes qui prient quotidiennement pour des intentions spécifiques. Si vous avez des demandes de prière, vous pouvez envoyer un courriel au groupe du Chapelet vivant à livingrosary10@gmail.com ou déposer une requête dans la boîte de demande de prière à l'entrée de l'église (voir l'image ci-dessous). (Voir l'image ci-dessous.)

Notre Seigneur connaît notre cœur, nos préoccupations, nos prières... nous n'avons donc pas besoin de donner une longue explication dans nos demandes de prière... nous élevons simplement leurs noms dans la prière à notre Dieu, Abba Père ! Les prières restent confidentielles !
 Si vous souhaitez vous joindre à ce groupe de prière, envoyez un courriel à : livingrosary10@gmail.com

For those who are not aware, our parish has a **Living Rosary Prayer Group**. A bit of history as to how it came to be...

In 2011, our women's parish prayer group did a workshop on: "Full of Grace - Women and the Abundant Life". We were asked: "How will we respond as women of grace? Our response was to begin a Living Rosary group to pray for the intentions of our parish and community. We began on February 20th, 2011. We currently have 69 people praying daily for specific intentions.

If you have any prayer requests you are welcome to email the **Living Rosary group** at livingrosary10@gmail.com or put a written request in our **Prayer Request Box** at the entrance of the church. (See pic.)

Our Lord knows our heart, our concerns, our prayers... so we do not need to give a long explanation in our prayer requests... simply lift their names in prayer to our God, Abba Father! The prayers are kept **confidential!**

If you would be interested in joining this prayer group, please email: livingrosary10@gmail.com

